
 
Diemen, 20-05-2025 
 
Vragen aan het College 24 uur vooraf aan de raadsvergadering gesteld ter beantwoording. 
 
Onderwerp:  Beëindiging gebruik oefenterrein door hondensportvereniging H.S.V.D. en  

toekenning aan commerciële hondenschool. 
 
Geacht College, 
 
Hierbij stelt de fractie van Onafhankelijk Diemen u de volgende vragen, naar aanleiding van het besluit om het terrein waar 
hondensportvereniging H.S.V.D. gebruik van maakt, te verhuren aan een commerciële hondenschool uit Purmerend. 
Op dinsdag 13 mei is aan de Diemense hondensportvereniging H.S.V.D. (KvK 40536420) medegedeeld dat zij geen gebruik 
meer kunnen maken van het oefenterrein aan de Volmerstraat in Diemen omdat het terrein zal worden verhuurd aan 
Hondenschool De Gabber V.O.F. (KvK 70543488) uit Purmerend. De reden hiervoor zou zijn dat deze V.O.F. een hogere 
huurprijs betaalt. 
 
Wij constateren dat: 

• H.S.V.D. een lokaal gewortelde vereniging is met een groot maatschappelijk nut. 
• De vereniging laagdrempelige trainingen aanbiedt, onder meer aan minima. 
• Een V.O.F. een commerciële entiteit is met een ander tarief- en winstoogmerk. 
• De prijsstelling aanzienlijk verschilt: 

o Puppytraining bij H.S.V.D.: ca. €45 per cursus van 13 lessen, met diploma en bij  
V.O.F De Gabber €95 euro voor slechts 5 lessen. 

Vragen: 
1. Waarom heeft het college gekozen om het oefenterrein toe te wijzen aan een commerciële hondenschool uit 

Purmerend in plaats van aan de Diemense vereniging H.S.V.D.? 
2. Wat was de huurprijs die H.S.V.D. betaalde in de afgelopen vijf jaar? Wat is de overeengekomen huurprijs met De 

Gabber V.O.F.? 
3. Heeft het college onderzocht of er alternatieve locaties beschikbaar zijn voor H.S.V.D.? Zo ja, welke?  

Zo nee, waarom is hier geen rekening mee gehouden? 
4. Is het college het met ons eens dat lokale verenigingen met een maatschappelijk karakter een voorkeurspositie 

zouden moeten hebben ten opzichte van commerciële partijen van buiten de gemeente? Zo nee, waarom niet? 
5. Is het college bereid om in gesprek te gaan met H.S.V.D. en samen te zoeken naar een alternatieve locatie 

binnen Diemen, zodat hun maatschappelijke werk voortgezet kan worden? 
 
 
Met vriendelijke groet, namens Onafhankelijk Diemen, 
 
Jan Sikking (fractievoorzitter) 
Angelique van Marion  


